
                                                                 Z A P I S N I K 
 
 
 Sa redovne godišnje Skupštine SO SOF-a,održane 09.03.2024.god. u Jagodini,sa početkom u 11h. 
 
 
                            D N E V N I  R E D 
 
1.Otvaranje Skupštine 
2.Izbor verifikacione komisije 
3 Izbor zapisničara i dva overivača zapisnika. 
4.Stanje matične knjige na dan 09.03.2024.(stari,novi članovi) 
5. Usvajanje zapisnika sa prethodne godišnje Skupštine SO SOF-a 
6. Izveštaj o radu predsednika u proteklom periodu 
7. Izveštaj sekretara o radu u proteklom periodu 
8. Blagajnički izveštaj 
9. Plan rada za naredni period 
10. Izveštaj predsednika stručno-ispitne komisije 
11. Izveštaj glavnog i odgovornog urednika Avu-faune 
12. Izveštaj sa 71. Svetskog prvenstva u Talaveri de la Reini (Španiji) 
13 Osvrt na prethodni seminar i planovi za naredni. 
14 Memorijal Toma Živadinović 
15.Dogovor oko visine Savezne članarine za 2025.godine 
16.Određivanje takse za ocenu ptica 
17. Razno 
 
 
                                                                    I tačka 
 
 Predsednik Jovanović je pozdravio prisutne i time otvorio Skupštinu,takođe prisutne je pozdravio i 
predsednik SOF-a Kusonić. 
 
 
                                                                   II tačka 
 
Izabrana je verifikaciona komisija Goran Milićević i Životije Aranđelović. 
                                                                  III tačka 
Za zapisničara izabran sekretar Goran Sapožničenko,overavači zapisnika Dejan Antić i Goran Milićević. 
                                                     
                                                                   IV tačka 
 
Sekretar  Goran nam je saopštio da je prisutno 11 sudija i 5 pripravnika.Punopravni članovi SO 
Slobodan Kulić i Robert Sekula su  svojevoljno napustili SO. 
Sekretar je referisao da su opravdano odsutni (e-mail najkasnije poslat nedelju dana pre Skupštine) 
Aleksić,Vasić,Matijević i pripravnik Marko Stanković. 
Neopravdano su odsutni-Lazarević,Kostadinović,Angelkovski. 
 Na dan 09.03.2024.god imamo ukupno 12 OMJ sudija (s tim da je Ereš Arpad počasni član),s obzirom 
da su na lični zahtev iz članstva SO SOF-a brisani Sekula Robert i Kulić Slobodan.Imamo 6 (šest) 
saveznih sudija (uz pridodatog novog saveznog sudije sekcije D,Gorana Milićevića).Pripravnika imamo 
šest (tri su nova člana). 



Kolega Dr Radojičić je pomenuo član 13 ,tačka 5.Pravilnika SO,koji kaže da odsustvo više od 2 god. na 
Skupštini poseže za sankcijom suspenzije na na 2 god. 

Član 13. 

(Pravilnik SO SOF-a) 

 Obaveze članova SO SOF-a: 

Tačka 5.  da prisustvuju Skupštini ili seminaru svake godine, a ukoliko ne prisustvuju 

dve godine za redom bez racionalnog opravdanja IO SO SOF-a donosi odluku o suspenziji 

suđenja na maksimalno dve godine.  
 Sekretar je uvidom u dokumentaciju,nakon Skupštine uvideo da tome podležu dvojica kolega Dr 
Nedeljko Vasić (5 godina nije došao na Skupštinu SO) i Angelkovski Vladimir ( 2 godine). 

 

Član 23. 

(Pravilnik SO SOF-a) 

Prisustvovanje sednici skupštine SO SOF-a je obavezno za sve članove. Opravdani 

izostanak sa sednice skupštine svaki član je dužan da pisanim putem, preko elektronske pošte 

ili putem preporučene pošiljke najavi sekretaru SO SOF-a najkasnije 7 dana pre datuma 

zakazane sednice Skupštine. 

Opravdanje izostanka sa sednice skupštine putem SMS poruka, telefona ili preko bilo kog 

drugog člana SO SOF-a nije moguće.  

Skupština odlučuje ako je prisutno više od polovine članova SO SOF-a. Prisutnost 

članova na skupštini SO SOF-a utvrdjuje i objavljuje verifikaciona komisija SO SOF-a.  
 

 
 
                                                                                  V tačka 
 
 Zapisnik sa prethodne Skupštine je jednoglasno usvojen. 
 
                                                                                  VI tačka 
 
        U prilogu 
 
                                                                                   VII tačka 
 
 U prilogu uz korekciju Karajovića da su slavujari imali ukupno 10 takmičenja i da je iza njih veoma 
uspešna godina. 
 
                                                                                   VIII tačka 
 
 Planirani ukupni prihodi su 65000 din. 
 
 U diskusiji po podnetim izveštajima uz Karajovićevu korekciju izveštaja sekretara dodati da je 
održano i takmičenje u Nišu 
Kolega Dr Ćamilović,ukazuje,da kod nas ne postoji delegiranje sudija,već da se to pretvorilo u 
željoteku.Sapožničenko govori da se stavlja i u ulogu organizatora i da ovoliko malo izložbi koliko je 
kod nas,ptičarska društva bi izuzetno opteretilo klasično delegiranje.Kada je već uzeo reč,govori da je 
rečeno,davno da su prioritet domaće izložbe pa tek onda tzv tezge,navodi primer društva iz 
Subotice(zbog ocenjivanja drugih sudija van naše organizacije)da prioritet ipak nisu i naše izložbe,jer 
je on lično zbog navedene izložbe,odbio ocenjivanje u Ćezeni. 
 
 Bilo je reči da je Dr Vasić,bio član ispitne komisije na izložbi u  Makedoniji,bez naše saglasnosti.Bilo je 
diskusije o tome bez zaključka. 



 
 Duga diskusija se povela oko e-mail-a sekcije S-štiglić u pesmi,koji je stigao veče pred Skupštinu,u 
kome se traži da Ćirić i Nikolić,dobiju još jednu šansu da polažu praktični deo ispita.Data su dva 
predloga. Kolega  Ćamilović predlaže da se obojici da licenca za ocenu ptica i time promovišu u 
sudije.Njegov predlog nije dat na glasanje.Dat je novi predlog na glasanje i  doneta je ODLUKA 
(glasanjem,jedan je bio protiv) da se obojici omogući da ocenjuju na izložbama ove godine,bez 
prava polaganja,a da se do septembra prijave eventualni  novi pripravnici članovi sekcije,koji 
ispunjavaju uslove na osnovu tačke 40.Pravilnika SO. 
O svemu ovome je pismenim putem obaveštena sekcija „Štiglić u pesmi“. 
 
                                                                   IX tačka 
  U prilogu 
  
                                                                    X tačka 
 
 U prilogu 
 
                                                                  XI tačka 
 
  Kako je Lazarević Dragan odsutan,predsednik Jovanović ukazuje na podatak da časopis nije izašao 2 
godine.Pročitan je e-mail UO SOF-a u kome predlažu da se uređivanje UO SOF-a,u saradnji SO koji bi 
zajednički formirali uređivački odbor. 
 Posle duže diskusije doneta je ODLUKA da časopis (izdavanje 1 broja) poveri i dalje SO SOF-a i to 
Sapožničenko Goran kao glavni i odgovorni urednik,u uređivačkom odboru su još izabrani Goran 
Milićević i Milan Đorđević uz još jednog člana, koga izabere UO SOF-a.U međuvremenu pridodat je 
još jedan član uređivačkog odbora iz UO SOF-a Miloš Stanković. 
Napomena:U međuvremenu novi uređivački odbor je sastavio i pripremio tekstove,ostala je tehnička 
priprema novog broja časopisa „Avifauna“.Očekuje se štampanje kao i distribucija novog broja 
„Avifaune“do redovne Skupštine SOF-a juna meseca. 
 
                                                                   XII tačka 
 
 U prilogu 
 
                                                                   XIII tačka 
 
 Generalno, svi članovi su se složili da smo izuzetno napredovali edukacijski u prethodnom 
periodu,organizujući seminare.Seminar je u Somboru bio uspešan.Predsednik SOF-a Kusonić,govori 
da se izuzetno potrudio domaćin Sombor, da sve bude kvalitetno organizovano.Sekretar 
Sapožničenko priznaje da je lično bilo malo konfuzije sa njegove strane ali u cilju dobrobiti da se 
finansijski pokrijemo,jer smo bili ograničeni sa novčanim sredstvima. 
Predsednik Jovanović govori da nastavimo još bolje i još jače i da se  planira  sledeći seminar bude u 
Nišu krajem septembra početkom oktobra meseca.Na novom seminaru neki kandidati će imati 
mogućnost polaganja teorijskog dela ispita. 
 
                                                                  XIV tačka 
 
 Dogovoreno je da se da predlog Skupštini SOF-a da se uvede memorijal Tomislav Živadinović,za 
najbolje ocenjenog opala na državnom šampionatu.Doneta je ODLUKA  da se da predlog na redovnoj 
Skupštini SOF-a. 
 
 



 
                                                                   XV tačka 
 
 Odlučeno je da članarina -Savezna za 2025.god ostane ista - 2500 din.Članarina za OMJ sudije je 
ukupno 5000 din.(savezna + OMJ). 
 
                                               
                                                                    XVI tačka 
     
  Taksa za ocenu ptica je ostala ista-40 din,po ptici. 
 
                                                                    XVII tačka 
 
Za sedmog člana IO SO je izabran Dejan Antić. 
 
  Skupština je završena u 14,15h. 
 
             
    Zapisničar                                                  Overivači Zapisnika 
 
  Goran Sapožničenko  s.r.                             Goran Milićević  s.r. 
                                                                             Dejan Antić   s.r. 
  
 
 


